



t'azur Takaful at Glance

t'azur Takaful Insurance Company is the new name in Takaful. t'azur Takaful was established in the year 2007 by a group of prominent business houses with an initial authorized capital of K.D 10,000,000 and paid up capital of KD 5,000,000 as the first Takaful insurance operator with regional perspectives.

t'azur Takaful is committed to develop sharia compliant products and services that offer policyholders exceptional value and that are custom made to suit their wants and needs. These products and services must stand the test of strong corporate governance to build trust in the regional market place.

t'azur Takaful has put together an outstanding management team with impeccable credentials and as we carry on building our legacy, we will continue to offer product and service flexibility along with leading edge technology that is second to none.

t'azur Takaful Insurance Company was incorporated in accordance with Kuwaiti Commercial Companies Law and carries out its operations in compliance with rules and regulations issued by the Ministry of Commerce & Industry.



Vision, Mission & Values

Vision

Working to grow, growing to lead.

Our vision is to become a leading Takaful insurance operator to individuals, groups and businesses, consistent with sharia principles and internationally accepted Takaful practices.

Mission

Our mission is to fulfill a pioneering role in becoming a regional takaful group with global aspirations. Through organic growth, strategic acquisitions and partnerships, t'azur Takaful will create unique market reach, the t'azur Takaful name becoming synonymous with takaful leadership, innovation and customer service of the highest standard.

Values

Our values are rooted in the cooperative principles that form the basis of the Takaful concept – mutual support and sharing of resources – backed by operational practices that embody strength, flexibility and friendliness.



Board of Directors

Dr. Ahmed Bin Saleh Al-Dehailan
Chairman

Mr. Ayham Gharaibeh
Vice Chairman

Mr. Abdulrazaq M. Al-Wohaib
Board Member & CEO

Mr. Harold Hutchins
Board Member

Mr. Yousef Al-Mannaie
Board Member



Executive Management

Mr. Abdulrazaq M. Al-Wohaib
Managing Director & CEO

Mr. Mohammed A. Al-Beeshi
Deputy CEO

Mr. Abdullah Al-Dakheel
Assistant CEO – Support Services



Chairman's Message

In the name of Allah

Innovation and customer services stand more than ever at the heart of our fast developing economy, and are especially evident in the Takaful industry where changes in regulatory frameworks and advances in technology are constantly opening new opportunities.

Takaful is based on the principles of mutual co-operation and solidarity against unpredicted risks or catastrophes, in which all parties involved, are expected to contribute genuinely.

t'azur Takaful Insurance Company, was founded to further develop the Takaful principles and practices in the way of providing a comprehensive range of innovative products and services and delivering quality customer services.

Our core values focus on providing shariah compliant insurance solutions, reliability, and performance, building & maintaining long-term relationships and delivering results that exceed the expectations of all our stakeholders.

This will be achieved by an empowered professional management team, leading a highly trained and rewarded staff while operating in a customer focused and result oriented environment.

Sincerely yours,

Dr. Ahmed Bin Saleh Al-Dehailan

Chairman



Products & Services

t'azur Takaful is considered to be a composite takaful insurance company, writing both life and non-life insurance business.

General Insurance

Marine

- Cargo
- Hull
- Liabilities

Motor

- Third party liability
- Comprehensive Motor Insurance
- Road Assistance
- Waiver of Subrogation

Engineering

- Contractors all Risk
- Erection all Risk
- Contractors Plant &

Machinery

- Loss of Profit

Property

- Property all Risk
- Fire & Allied Perils

Causality

- Public Liability



- Products Liability
- Professional Indemnity
- Medical Malpractice

Miscellaneous

- Money Insurance
- Infidelity Insurance
- Bankers Blanket Bond
- Workmen's Compensation
- Employers Liability
- Jeweler's Block
- Travellers Insurance
- Agricultural Risks

2. Family Takaful (Life) & Medical

- Group Life Plans
- Group Medical Plans
- Group Credit Protection Plans
- Group Pension Plans
- Personal Accident & Sickness Riders
- Medical Evacuation
- Travel Assistance



Partners

t'azur Takaful has partnered with a wide range of top class international securities. Our global Re-insurance partners include, but are not limited to:

- Mapfre , Spain
- Hannover Retakaful
- Scor, France
- CCR, France
- ARIG, Bahrain
- Lloyds of London
- GIC, India
- Takaful Re, Dubai
- ACR

Contact

t'azur Takaful Insurance Company (K.S.C.C.)

P.O. Box 2983 Safat, 13030, Kuwait

Tel: +965-1837837

Fax: +965-22494298

Email: info@tazur.com.kw

Sharq, Khalid Bin Al-Waleed St., Al-Johara Tower, 15th Floor



حول تآزر للتأمين التكافلي

تأسست شركة تآزر للتأمين التكافلي سنة 2007 من قبل نخبة من شركات الاستثمار برأس مال مصرح به يبلغ 10 مليون دينار كويتي ورأس مال مدفوع يبلغ 5 مليون دينار كويتي بغية تلبية متطلبات واحتياجات العديد من قطاعات السوق في منطقة لم تشهد من قبل وجود شركات تكافلية إقليمية كبرى.

لذلك، فإن شركة تآزر للتأمين التكافلي ملتزمة بتطوير منتجات وخدمات متوافقة مع الشريعة الإسلامية توفر قيمة إستثنائية لحاملي الوثائق، على أن تكون بما يناسب إحتياجات ورغبات العميل.

وقد قامت شركة تآزر للتأمين التكافلي ببناء فريق عمل إداري متميز يحمل أفراده أوراق اعتماد مثبتة ومتميزة . وتسعى من خلال مواصلة بناء تراثنا إلى تقديم المرونة في المنتجات والخدمات فضلا عن تكنولوجيا رائدة.

ومن خلال التطوير المشترك للبنية الأساسية والاستراتيجيات فإن تآزر تعمل على توسيع نطاق أعمالها وتحقيق الابداع مع منح الأولوية دائما لرفاهية العملاء.

ويثق فريق العمل بشركة تآزر للتأمين التكافلي بأن التكافل ليس مجموعة من الخدمات والمنتجات فحسب، إنما هو قناة لتوحيد المجتمع، وعليه فإن الشركة تتعهد بالإسهام في تيسير هذا المسعى وتلك المهمة ملتزمين بشعار "معاً بثقة".



مجلس الإدارة

الدكتور / أحمد بن صالح بن سلمان الدحيلان

رئيس مجلس الإدارة

السيد / أيهم يوسف محمد غرايبة

نائب رئيس مجلس الإدارة

السيد / عبدالرزاق محمد الوهيب

عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

السيد / هارولد هتشنز

عضو مجلس الإدارة

السيد / يوسف المناعي

عضو مجلس الإدارة



الإدارة التنفيذية

السيد / عبدالرزاق محمد الوهيب
العضو المنتدب والرئيس التنفيذي

السيد / محمد عبدالعزيز البيشي
نائب الرئيس التنفيذي

السيد / عبدالله عبدالعزيز الدخيل
مساعد الرئيس التنفيذي – الخدمات المساندة



رسالة رئيس مجلس الإدارة

بسم الله الرحمن الرحيم

إن الإبداع وخدمة العملاء أصبحتا من أهم مميزات عصرنا الإقتصادي المتسارع بتطوره، وهما البصمة التي تتميز بها صناعة التكافل.

وهناك دائماً فرصٌ متاحة وأفاقٌ جديدة تتطور بسبب التعديلات في الأطر التنظيمية والتقدم التكنولوجي.

إن التكافل قد أسس على قواعد التضامن والتعاون المتبادل بين المتضامنين في مواجهة ماقد يصيبهم من كوارث وأخطار محتملة وذلك بمشاركتهم الحقيقية في معالجة ذلك.

جاءت تآزر للتأمين التكافلي لتدعم وتطور الأسس والممارسة العملية للتكافل من خلال ضمان تزويد العملاء بخدمة يستحقونها ومنتجات جديدة متطورة.

إن الحلول الإسلامية هي من صميم قيمنا ومركزاتنا الأساسية وتقديم الحلول التأمينية التي تتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، ممزوجة بالجدار وقوة الأداء، وبناء وتعزيز علاقة طويلة الأمد مع شركائنا من خلال تقديم النتائج التي سنتفوق توقعاتهم.

كل ذلك سيتم من خلال مجموعة من الإداريين المهنيين المتمتعين بكافة الصلاحيات لقيادة كادر من الموظفين المدربين لتحقيق المناخ الملائم لخدمة العملاء والوصول للنتائج المطلوبة.

مع خالص التقدير ،،،

الدكتور / أحمد بن صالح بن سلمان الدحيلان

رئيس مجلس الإدارة



الرؤية، المهام والقيم

رؤيتنا

نعمل لنكبر ، نكبر لنقود

مهمتنا

تكمن مهمتنا في النهوض بدور رائد في بناء الشركة كمجموعة تكافلية إقليمية ذات تطلعات عالمية. ومن خلال النمو الذاتي وعمليات الإستحواذ الإستراتيجية، سوف تبني تآزر للتأمين التكافلي لنفسها أبعاداً فريدة في السوق وتوسع نطاق وصولها إلى الأسواق العالمية، ما يجعل من إسمها مكافئاً للريادة في مجال التكافل والإبداع وخدمة العملاء.

قيمنا

لدينا قيم تضرب في عمق المبادئ التعاونية التي تشكل أساساً لمفهوم التكافل، من حيث الدعم المتبادل وتقاسم الموارد، مدفوعة بممارسات عملية تجسد القوة والمرونة والمودة.



الخدمات والمنتجات

التأمينات العامة

- التأمينات الهندسية
- تأمين الممتلكات
- تأمين الحوادث العامة

الحياة والصحي

- التأمين الصحي الجماعي
- التأمين الصحي للأفراد \ العائلات

تأمين السيارات

التأمين البحري والجو

- تأمين البضائع
- تأمين أجسام السفن



شركاؤنا

تشمل مجموعة شركاؤنا العالميين العديد من معيدي التأمين الحاصلين على أفضل التصنيفات من قبل الوكالات العالمية ، وفيما يلي بعض شركاؤنا العالميين نذكر منهم:

- سويس ري
- مابف ري الأسبانية
- هانوفر لإعادة التكافل
- سكور الفرنسية
- سي سي أر الفرنسية
- سوق لويدز – لندن
- جي أي سي الهندية
- أي سي أر
- أيس للتأمين

اتصل بنا

العناوين ووسائل الإتصال

شركة تآزر للتأمين التكافلي (ش.م.ك.م)

ص.ب. 2984 الصفاة – الرمز البريدي – 13030 الكويت

تلفون: +965 – 1837 837

فاكس: +965 22494298

البريد الإلكتروني: info@tazur.com.kw